
 ده ها طرح و ابتکار نو در ذهن دارم، 
اما کسی حمایت نمی کند

 حال 5 قلوهای خراسانی 
خوب است

مبتکر »ویلچر شنی« در گفت و گو با قدس: خبرنگار قدس پیگیری کرد

ایلام   بازنشســتگی را آغاز کار و تلاش 
همــراه با تجربه می دانــد و با وجودی که 
معتقد اســت، برخی مســؤولان در استان 
ایــلام برای طرح ها و ایده ها هیچ اهمیت و 

ارزشی قایل نیستند...

 مشــهد   پنج قلوهای دانشمندی حالا
 9 ماهه شده اند و می توانند روی پا بایستند.

این کودکان خوش پا قدم، 9 ماه پیش که به 
دنیا آمدند، هم مادر و پدرشــان را از مسکن 

مهر خانه دار کردند...
....... همین صفحه .......صفحه 3

 مدیریت بحران را 
آب بـرد!

سیل جنوب سیستان و بلوچستان زیر سایه »پلاسکو«

 تغییر و تحولات سیاسی 
 در بدنه اجرایی چهارمحال و بختیاری 

در آستانه انتخابات
شهرکرد- سیدسعید سعادت: در حالی که اردیبهشت 
ماه سال96 دوازدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری 
همزمان با انتخابات شــوراهای اسلامی شهر و همچنین 
انتخابات میاندوره ای مجلس شورای اسلامی برگزار خواهد 
شــد، اما در استان چهارمحال و بختیاری شاهد تغییر و 
تحولات سیاسی در رأس مدیران ارشد از معاونت سیاسی 

امنیتی اجتماعی تا فرمانداران و مدیران هستیم.
حدود پنــج ماه پیش خدابخش مــرادی نافچی معاون 
سیاسی امنیتی سابق به طور غیررسمی برکنار و حدود 
یک ماه پیش جایگزین وی با رایزنی های متعدد احزاب و 
جریان های سیاسی انتخاب شد و او کسی نبود، جز گودرز 
امیری لردجانی)معاون امور هماهنگی و عمرانی استاندار( 
که با حفظ ســمت به عنوان سرپرست معاونت سیاسی 

امنیتی استان منصوب و مشغول به کار شد.
این در حالی است که معاونت سیاسی، امنیتی به عنوان 
رئیس ستاد انتخابات از هم اکنون باید بسترهای لازم یک 
انتخابات گسترده و پرشور را فراهم کرده و مدیران ستادی 
و اجرایی خود را ساماندهی و معرفی کند، اما استاندار تا 
کنون نتوانسته است، مهم ترین معاونت خود را در آستانه 

انتخابات سال96 معرفی کند.
در این راستا شاهد برکناری محمد حسین پردل)بدیعی( 
مدیــر کل روابط عمومی و امور بین الملل اســتانداری 
هســتیم کــه از دو هفته پیش عزل شــده و هم اکنون 
در مرخصی اجباری بســر می برد و فعلاً وحید رئیســی 
دهکردی از کارشناسان روابط عمومی عهده دار سرپرستی 

روابط عمومی استانداری استان است.
همچنین روز گذشته در یک سکوت خبری تعجب برانگیز 
مهندس روزبه هاشمی دهکردی مدیرعامل شرکت توزیع 
نیروی برق اســتان برکنار و جایگزین وی مجید فرحزاد 
بروجنی به عنوان مدیر عامل جدید این شرکت منصوب 

شد.
شــنیده ها از برکناری حمید ملکپور دهکردی فرماندار 
شهرکرد مرکز استان چهارمحال و بختیاری نیز حکایت 
دارد. حتی شنیده شده که قرار است، وی به تهران منتقل 
و به عنوان معاون فرمانداری شهرســتان ملارد در استان 

تهران این شهرستان معرفی شود.
پنجمین تغییر سیاســی مربوط است به کمال اکبریان 
چالشتری )فرماندار شهرستان بن( که وی هم در آستانه 
برکناری قرار دارد و مدیران ارشد سیاسی استان به دنبال 
جایگزینی مناسب و همفکر با جریان اعتدال و در راستای 

سیاست های انتخاباتی دولت هستند.
از ســوی دیگــر برکنــاری دو فرمانــدار شهرســتان 
شهرکرد)مرکز استان( و شهرستان »بن« بسیار در محافل 
و افکار عمومی قوت گرفته و به لحاظ روحی و روانی این 
دو فرمانداردیگر امنیت شغلی و روانی ندارند که بتوانند به 
عنــوان مهم ترین رکن اجرایی انتخابات، خود را برای امر 
خطیر و سرنوشت ساز انتخابات آماده و برنامه ریزی های 

اجرایی و ستادی داشته باشند. 
شایان ذکر است، این سردرگمی سبب رخوت و ناامیدی 
در سطح مدیران سیاسی و اجرایی استان شده و به دنبال 
این هستند که خود را با معاونت جدید سیاسی امنیتی که 

هنوز با عنوان سرپرستی اداره می شود، هماهنگ کنند.

 دولت یارانه صادرات لبنیات را 
پرداخت کند

رشــت - خبرنگار قدس: مدیرعامل هلدینگ صنایع 
غذایی، کشــاورزی و دارویی صندوق بازنشســتگی ایران 
گفت: دولت یارانه صــادرات محصولات لبنی را پرداخت 
کند.علی رومــی در همایش تخصصی نقش فرآورده های 
شیری فراسودمند در ارتقای سطح سلامت جامعه افزود: 
سهامدار اصلی این صندوق، بازنشستگان کشور هستند که 
امروز ضعیف ترین اقشار جامعه محسوب می شوند و اگر در 
این مجموعه اقتصادی موفق شــویم و تولیدات با کیفیت 
داشته باشیم، عواید آن نصیب بازنشستگان می شود. رومی 
با تأکید بر ضرورت پرداخت یارانه صادراتی، بیان کرد: در 
مدت ۱۰ ماه گذشــته 6۰ میلیون دلار صادرات داشتیم و 
اگر دولت یارانه ندهد، زیان می کنیم.وی با اشاره به اینکه 
حدود 5 تا 6 میلیون دلار یارانه صادراتی ماست، یادآور شد: 

این مبلغ یارانه را دولت باید به ما برگرداند.

 بیمارستان 36 تختخوابی ایلام
 2ماه دیگر گشایش می یابد

ایلام- خبرنگارقدس: مدیر درمان تأمین اجتماعی ایلام 
گفت: بیمارستان 36 تختخوابی تأمین اجتماعی ایلام در 
آستانه بهره برداری کامل قرار گرفته است.دکتر کریم لاله 
ماژین با بیان اینکه این مجموعه بیمارســتانی به صورت 
صددرصدی تکمیل شده و آماده بهره برداری است، اظهار 
داشت: برای ســاخت این بیمارستان بیش از 7۰ میلیارد 
ریال و برای خرید، تأمین و نصب تجهیزات نیز بیش از 55 

میلیارد ریال هزینه شده است.

 54 اقامتگاه بومگردی جدید 
در استان یزد در دست اقدام است 

یزد -خبرنگارقدس: مدیرکل دفتر امور روســتایی و 
شوراهای استانداری یزد گفت: 54مورد درخواست اقامتگاه 
بومگردی از طرف متقاضیان ارســال شده که ایجاد آن ها 
در دست بررسی و اقدام است.محمد یارمند اظهار داشت: 
برای شکوفایی و توسعه پایدار و ایجاد اشتغال و کارآفرینی 
در روســتاها، پرداخت تســهیلات کارآفرینی و تولید در 
روستاهایی که بیشتر جنبه حفظ منابع اقتصادی را داشته 
باشد، دنبال می شــود.وی خاطرنشان ساخت: تسهیلات 
دیگری تا سقف 2۰ میلیارد ریال به اشخاص حقیقی که 
به منظور اشتغال زایی و کارآفرینی اعلام آمادگی کرده اند، 
قابل پرداخت است و متقاضیان می توانند برای انجام کارهای 
اولیه به بخشداری های ســطح استان یزد مراجعه کنند.

36۰۰ نفر در شوراهای حل اختلاف 
استخدام می شوند

جیرفت: معــاون قضایی و اداری مالی مرکز امور 
شورای حل اختلاف قوه قضاییه گفت: بتازگی برای 
استخدام 3 هزار و 6۰۰ نفر سهمیه داده شده که البته قابل 
افزایش اســت.قره داغی  در همایش اعضای شوراهای حل 
اختلاف جنوب استان کرمان اظهار داشت: برای استخدام 
۱6 هزار نفر افراد واجد شــرایط در این شوراها جلسه های 
متعددی برگزار شد، اما همواره به دلیل تأمین اعتبار رد شد.

اخبار کوتاه 

یک مسؤول در گفت و گو با قدس خبرداد
 وجود 1۰/۰۰۰ تلفن همگانی 

بدون کارکرد در خراسان رضوی

مدیرکل مدیریت بحران استانداری:
 بحران آب و فرونشست زمین، 

زلزله های خاموش خراسان رضوی هستند

.......صفحه 4

.......صفحه 3.......صفحه 4

.......صفحه 4

.......صفحه 2

ارایه خدمات درمانی به بیمه شدگان تأمین اجتماعی ادامه دارد

پایـان کارزار
 طی 8 ماه در خراسان رضوی صورت گرفت

درخواست 8500 طلاق

مشهد  به مدد فناوری روز و ورود تلفن همراه به زندگی مردم دیگر کمتر کسی 
به ســراغ استفاده از تلفن همگانی یا به اصطلاح قدیم »دکه تلفن« عمومی می رود، 

بنابراین کاربرد استفاده از کارت تلفن هم نسبت به گذشته...

مشــهد  مدیرکل مدیریت بحران استانداری خراســان رضوی گفت: پدیده های 
خشکسالی، بحران آب و اثرهای بعدی آن ها نظیر بیابان زایی و فرونشست، زلزله های 

خاموش خراسان رضوی هستند.

ایلام - محمدمرادی  بازنشســتگی را آغــاز کار و تلاش همراه 
با تجربه می داند و با وجودی که معتقد اســت، برخی مســؤولان در 
استان ایلام برای طرح ها و ایده ها هیچ اهمیت و ارزشی قایل نیستند، 

می گوید، که دلسرد شده ام، اما ناامید نیستم.
»محمدرضا میرزاده صومعه« آموزگار بازنشسته آموزش و پرورش و 
ســاکن شــهر ایلام و از مخترعان و مبتکران است که خبرنگار ما به 

سراغ او رفته است.

جناب میرزاده بفرمایید تاکنــون چه ابتکاراتی را به ثبت 
رسانده اید؟

تاکنون سه اختراع )سیستم صدا خفه کن پمپ بنزین اتومبیل های 
انژکتوری، ویلچر شنی دار با ســاختار موتورسیکلت برای معلولان و 
جانبازان، سیستم جلوگیری از ورود هوا به داخل لوله های آب و نصب 
آن قبل از کنتور( را در کشــور به ثبت رسانده ام.در صنایع نظامی نیز 
ایده هایی نو دارم، ده ها اختراع ارزان، اقتصادی و مورد نیاز جامعه در 
ذهن دارم، ولی کسی اهمیت نمی دهد و حمایت نمی کند. متأسفانه تا 
کنون هیچ کس دلسوزی را نیافته ام تا مرا در این مسیر مورد حمایت 

و هدایت قرار دهد و به هر دری که می زنم، بسته است.

عملکرد »ویلچر شنی« به عنوان آخرین اختراع تان چگونه 
است؟

از آنجا که هر روزه مشــکلات حرکتی معلولان و جانبازان را مشاهده 
می کردم و موانع بسیاری همچون پله ها، چاله ها، بریدگی های معابر، 
جوی های آب، بلندی لبه جداول و...، آنان را بشــدت آزار می داد، در 
سال ۱378 به این فکر افتادم که ویلچری بسازم تا بتواند همه موانع 
را برای این عزیزان هموار ســازد.این ویلچر، در حالت عادی مثل یک 

وسیله نقلیه چرخ دار است اما می تواند از پله ها بالا و پایین بیاید، بدون 
خطر از جوی آب با عرض 5۰ ســانتی متر عبور کند و در همواری ها 
نیز همچون یک وســیله نقلیه با چهار دنده اتوماتیک با سرعت ۱2 
کیلومتر به حرکت درآید.این ویلچر مجهز به صندلی اتوماتیک است، 
بدین معنا که در هر شیبی و تا 45 درجه، صندلی آن در سطح افق 
قرار می گیرد و معلول یا سرنشین آن، شیب ها را احساس نمی کند و 
همین صندلی مثل بالابر عمل می کند، یعنی شیب 25 درجه می سازد 
و معلول می تواند، خود را بر روی صندلی مســتقر کند و احتیاج به 
کمک دیگران ندارد.سوخت این ویلچر، بنزین و قدرت موتور آن هفت 
اسب بخار است که از طریق چرخ دنده ها قدرت آن در کشش شنی ها 
جهت بالا رفتن از پله ها و موانع به نیرویی بیش از هزار کیلوگرم تبدیل 
می شود. تمام شاسی، بدنه و سیستم صندلی ویلچر، ابتکاری و کلاج 
آن اتوماتیک است و در مواقع خطر یا خاموش شدن موتور در شیب ها، 

ویلچر کاملاً ثابت می ماند و اصلاً پس نمی رود. 

هزینه ساخت ویلچر شنی و حامیان این اختراع!
با بهره گیری از امکانات و وسایل موجود در بازار، برای ساخت این ویلچر 
بدون در نظر گرفتن هزینه های جانبی و طراحی، 3 میلیون و صد هزار 
تومان هزینه شــده که این هزینــه از طریق دفتر بنیاد نخبگان تقبل 
و به پاس این ابتکار و اختراع، به اینجانب اهدا شــده است.این ویلچر، 
ثبت اختراع شده و در جشنواره بین المللی تهران از طرف دولت تایوان 
تندیس اژدهای آتشین و دیپلم افتخار گرفته است، اما متأسفانه به علت 
نبود حامی مناسب و ناتوانی مالی خودم، این دستگاه هنوز به تولید انبوه 
نرسیده است و همچنان لحظه شماری می کنم که کسی از راه برسد تا 
با تولید آن به صورت مشارکتی یا خرید کامل امتیاز دستگاه، زمینه را 

برای بهره مندی معلولان و جانبازان از این وسیله فراهم کند.

ایده ها و ابتکارات جدید؟
اگر مورد حمایت مادی و معنوی قرار گیرم و امکانات در اختیارم باشد، 
می توانم در هر زمینه ای و متناســب با وضعیت معلولان و مشکلات 

جامعه، وسایل کمکی نوین و ابتکاری بسازم.
 برای کمک و نجــات مردم از زلزلــه، طرح هایی جهت اعلام خطر 
زلزله داشته و آن را به متولیان امر ارایه کرده ام، اما متأسفانه تاکنون 

بی نتیجه مانده است.
برای مقابلــه با آتش ســوزی جنگل های ایلام، مبــارزه با آفت 
کرم ســاقه خوار بلوط، رفع مشــکلات آب اســتان، رفع آلودگی 
هــوای شــهرهای بــزرگ و کوچــک و... ایده هــا و طرح های 
ارزان قیمــت و بــا قابلیت اجرایی بالا، داشــته و دارم و آمادگی 
 کامــل خود را برای هرگونــه همکاری و همراهــی با متقاضیان 

اعلام می دارم.

مبتکر »ویلچر شنی« در گفت و گو با قدس:

ده ها طرح و ابتکار نو در ذهن دارم، اما کسی حمایت نمی کند

مرغداری ها  حمایت می شوند
رشت-خبرنگار قدس: معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه 
منابع استاندار گیلان گفت: برای مرغداری هایی که جوجه ریزی 
آن ها به تعویق می افتد، بسته های حمایتی در نظر گرفته می شود 
که تأخیر چند روزه در تولیدشــان موجب آســیب به کار نشود.
اصغریان افزود: با توجه به مشــاهده آنفلوانزای فوق حاد پرندگان 
در برخی مرغ های خانگی و بومی بعضی شهرستان ها، دامپزشکی 
به لحاظ امنیتی و رعایت موازین بهداشتی، از مرغداری ها خواسته 
تــا 2۱ روز جوجه ریزی خود را در محدوده جغرافیایی مورد نظر 

متوقف کنند. 

نخستین همایش تجلیل از خیرین حوزه 
سلامت در ورامین 

ورامین- خبرنگار قدس: همایش تجلیل از خیرین در ورامین برگزار 
شد.فرماندار ورامین گفت: خیرین، معتمدین و افرادی که دلشان برای 
محرومین می تپد در اصل مجاهدان فی ســبیل الله هستند.یوسفی 
افزود: خیرین بخش اورژانس بیمارستان شهید مفتح را در زمینی به 
مســاحت 4 هزار متر مربع با اعتباری افزون بر 6۰ میلیارد ریال و در 

چهار طبقه ساخته و در اختیار عموم مردم قرار داده اند.

خیرین سلامت ری 7۰ میلیارد  ریال هزینه کردند
ری-خبرنگارقدس: نخستین مجمع خیرین سلامت ری با حضور 

پرشور خیرین و مدیران این شهرستان برگزار شد. 
 در این مجمع، خیرین شهرستان ری با اهدای بیش از 7۰ میلیارد 
ریال اعتبار به خرید، ســاخت، تجهیز مراکز درمانی و پایگاه های 

حوزه سلامت این شهرستان همت گماردند.

معاون شهردار:
فقط نیمی از پروژه های رشت اجرایی شد

رشــت- خبرنگارقدس: معاون حمل و نقل و امور زیربنایی 
شهرداری رشت گفت: امسال می بایست 6۰۰ هزار تن آسفالت 
در سطح شهر رشت اجرا می شد که به دلیل مشکلاتی همچون 
ندادن مجوز به ســازمان عمران حدود 3۰۰ هزار تن آســفالت 

اجرا شد.
مهندس فرامرز جمشــیدپور در نشست بررسی وضعیت آسفالت 
خیابان های رشــت، اجرای آسفالت را مهم ترین پروژه شهرداری 
در سطح شهر دانســت و افزود: با برون سپاری برخی از خدمات 
و اجرای پروژهای آسفالت می توان در اجرای این پروژه ها سرعت 

بخشید.

 آغاز به کار نخستین 
خیریه فرهنگی بسیج نیشابور

نیشابور-  خبرنگارقدس: نخســتین خیریــه فرهنگی بسیج 
نیشــابور در پایگاه امیرالمؤمنین)ع( بــا هدف پخش محصولات 
فرهنگی طراز انقلاب اســلامی در بین کودکان و نوجوانان تحت 

عنوان نذر فرهنگی آغاز به کار کرد.
مســؤول پایگاه امیرالمومنین)ع( بسیج نیشابور اظهارکرد: اهدای 
کتاب »مهدیه و لباس های سخنگو« اولین کتاب داستانی پیرامون 

چرایی حجاب، نخستین برنامه این خیریه می باشد.
محمد دلشــاد، افزود: 5۰درصدهزینه هرکتاب توسط خیرین در 
قالب نذرفرهنگی، تأمین و پرداخت شــده است که این کتاب، در 
قالب یک داســتان بسیار شیوا و جذاب، فلسفه و چرایی حجاب و 
عفــاف را با زبان کودکانه همراه با تصاویر زیبا به دختربچه ها 4 تا 

۱۱ سال می آموزد.
دلشاد، خاطرنشان کرد: قیمت پشت جلد کتاب 4 هزار تومان است 

که بصورت نیم بها و تنها با 2هزارتومان آماده توزیع می باشد.
وی یادآورشــد: مطمئناً 2هزار تومان هزینه بســیار ناچیزی برابر 
تأثیرگذاری برای رفتن یک دختر بچه به ســمت حجاب و عفاف 
اســت که شاید حتی هزینه ریالی یک چیپس و پفک و تنقلات، 

در این زمانه نیست.

خبریادداشت
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میهن  پس از حادثه تأســفبار ســاختمان پلاسکو در 
تهران، ایــن روزها هموطنانمان در جنوب سیســتان با 
حادثه سیل و طغیان رودخانه ها روبه رو هستند و تا این 

لحظه آنان با تحمل خسارت های بیشمار، آواره شده اند.

گزارش های رسیده از نقاط مختلف سیستان و بلوچستان 
حکایت می کند که بارندگی ها به حدی اســت که اغلب 
خانه هــا فرو ریخته و راه های ارتباطی از بین رفته و جان 

اهالی این مناطق در خطر است.

مدیرکل دفتر مدیریت بحران اســتانداری سیســتان و 
بلوچســتان می گوید: در این مدت ۱68واحد مســکونی 
تخریب شــده و ســیل زدگان به چادر، پتو و موادغذایی 

نیاز دارند.



آرامگاه»ابنیمینفرومدی«مرمتمیشود

ســمنان:مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و 
گردشگری استان سمنان از مرمت و احیای محوطه 
آرامگاه »ابن یمین فرومدی« از شاعران بنام ایران در روستای 
تاریخی فرومد در شهرستان میامی خبر داد.خواجه بیدختی 
اظهار داشــت: در این مرحلــه از مرمت، کار احیای محوطه و 
فضای سبز مجموعه، اجرای نورپردازی طبق الگوی اولیه طرح 
آرامگاه، بندکشی جداره ها و تعویض آجرهای فرسوده در حال 
انجــام است.شــایان ذکر اســت، »ابن یمیــن فرومدی« در 
قصیده سرایی و مثنوی پردازی توانا بود که در سال ۷۶۹ هجری 
قمری از دنیا رفت، آرامگاه ابن  یمین در ۱۰۵ کیلومتری شمال 

شرقی میامی در روستای فرومد قرار دارد.

مرگ127موتورسواردرمازندران
ساری-خبرنگارقدس:مدیرکل پزشكي قانوني مازندران از 
کشته شدن ۱2۷ موتورسوار در سال جاری خبر داد.دکترعلي 
عباســي افزود: امســال ۵۱۰ نفر در حوادث رانندگي کشته 
شدند که ۱2۷ نفر آن ها موتورسوار هستند که این رقم نسبت 

به مدت مشابه سال گذشته ۱2 درصد کاهش داشته است.

جوانگلستانیباگذشتخانوادهمقتول
ازدارمجازاتنجاتیافت

گرگان:معاون قضایی و رئیس شوراهای حل اختلاف 
گلستان گفت: یک خانواده ساکن آق قلا با گذشت از 

قاتل فرزند خود، طناب دار را از گردن این جوان باز کردند.
 احمد جعفری اظهار داشت: قاتل چهار سال پیش در حالت 
غیرطبیعی و در پی یک مشــاجره لفظــی کنترل خود را از 

دست داده و با ضربات چاقو دوستش را به قتل رسانده بود.
جعفری افزود: با آزادی این فرد شــمار کسانی که از ابتدای 

امسال توسط اولیای دم بخشیده شده اند به پنج نفر رسید.

کانونبیماریآنفلوانزایفوقحاد
پرندگاندرروستاهاوتالابهاست

رشت:مدیرکل دامپزشكی گیلان از کانون بیماری 
آنفلوانزای فوق حاد پرندگان در طیور روســتایی و 
تالاب هــا خبر داد. ســهراب عاقبتی با بیــان اینكه بیماری 
آنفلوانزای فوق حاد در ۵2 کشــور دنیا مشاهده شده است، 
تصریح کرد: در ایران نخســتین مورد در 22 آبان ماه ســال 
جاری در یكی از روستاها مشاهده شده است.وی آمار تلفات 
این بیماری را بسیار بالا دانست و گفت: این بیماری مسری 
بوده و در مدت کوتاه تلفات بالایی از خود بر جای می گذارد. 

حمایتفرهنگیتاریخی»اورامان«
ازفیلمسازانکردستانی

سنندج-خبرنگارقدس:مسؤول پایگاه میراث فرهنگی 
منظر فرهنگی تاریخی »اورامان« از همكاری با فیلمســازان 
و مستند سازان کردســتانی در خصوص تولید فیلمهایی با 
محوریت روستاهای اورامانات خبر داد.  پویا طالب نیا گفت: 
با توجه به تعدد روســتاهای منطقــه اورامان و لزوم معرفی 
آن ها به جهانیان و در جهت پربارکردن پرونده ثبت جهانی، 
آماده همكاری و حمایت از ساخت فیلم های کوتاه و بلند در 
خصوص ظرفیت های ناشناخته منطقه اورامان هستیم. وی از 
فیلمسازان کردستانی دعوت کرد، ایده ها و فیلمنامه های خود 
را به روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و 

گردشگری استان کردستان با ذکر مشخصات تحویل دهند.

به 1200 مغازه اخطار داده شد
راستهبازارکرمانایمنیندارد

کرمان:مدیرعامل ســازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی کرمان اظهار داشت: بافت های فرسوده کرمان 
عمدتاً شامل مراکز تجاری و صنفی است که بیشترین امكان 
خطــر حریق را دارند و باید هرچه ســریع تر برای بالا بردن 

ضریب ایمنی در این محل ها اقدام شود.
مجید عسكری افزود: در استان کرمان با توجه به امكانات 
موجود در مرکز آتش نشانی و خدمات ایمنی شهر کرمان 
بازهم مردم باید به جای مقابله از وقوع حوادث، پیشگیری 
کنند.عســكری با اشاره به اخطار به یک هزار و 2۰۰ مغازه 
در بازار و بافت تاریخی شهر کرمان خاطر نشان کرد: اکثر 
این مغازه ها در بازار هســتند که به دلیل استفاده از طبقه 
بالای مغازه بــرای انبار با کوچک ترین جرقه  ای می توانند، 
حادثــه بزرگی را موجب شــوند، زیرا برخــی از مغازه ها 
کپســول اطفای حریق ندارند و برخی دیگر هم سیســتم 

برق و گازشان مشكل دارد.

برندسازیبرایمحصولات1۹روستایقزوین
قزوین:معاون امور عمرانی استاندار گفت: تاکنون 
محصولات ۱۹روستای اســتان قزوین برندسازی 
شده است. علی فرخزاد با اشاره به اینكه امسال 2۳ میلیارد 
تومان برای بهبود راه های روســتایی هزینه شــده است، 
گفت: این میزان مبلغ ســال آینــده به 2۷ میلیارد تومان 

می رسد.

سیلجنوبسیستانوبلوچستانزیرسایه»پلاسکو«

مدیریت بحران را آب برد!

خبر

آسمانی ها

میهن-علیرضالعلاکبری پس از حادثه 
تأسفبار ساختمان پلاسكو در تهران، این روزها 
هموطنانمان در جنوب سیستان و بلوچستان با 
حادثه سیل و طغیان رودخانه ها روبه رو هستند 
و تا این لحظه آنان با تحمل خسارت های بیشمار، 
آواره شده اند.گزارش های رسیده از نقاط مختلف 
سیســتان و بلوچســتان حكایــت می کند که 
بارندگی ها به حدی اســت که اغلب خانه ها فرو 
ریخته و راه های ارتباطی از بین رفته و جان اهالی 
این مناطق در خطر است.مدیرکل دفتر مدیریت 
بحران استانداری سیستان و بلوچستان می گوید: 
در این مدت ۱۶۸واحد مسكونی تخریب شده و 
سیل زدگان به چادر، پتو و موادغذایی نیاز دارند.
رضــا اربابی می افزاید: ۱۵۰ اکیــپ اورژانس در 
شهرهای خاش، ایرانشهر، کنارک، چابهار، فنوج، 
دلگان و نیكشهر مستقر شده اند.اما با وجود تدابیر 
اتخاذ شده، به نظر می رسد که میزان خسارات به 
حدی است که کمک ها جوابگوی نیازهای مردم 
سیل زده نیســت.در همین حال نماینده مردم 
خاش در مجلس شورای اسلامی در گفت و گو 
با خبرنگار ما با اشاره به مشكلات ناشی از سیل 
می گوید: با وجــود تلاش ها، تاکنون انتظارهای 

سیل زدگان برآورده نشده است.

 نبود بالگرد و تجهیزات
علی کرد تصریح می کند: زمان وقوع حادثه به دو 
بالگرد برای انتقال اهالی محاصره شده در سیل 

نیاز بود که متأسفانه از آن بی بهره بودیم.
وی می افزایــد: در هر اســتانی که حادثه ای رخ 
می دهد، از استان های همجوار کمک هایی ارسال 
می شود، اما در خصوص سیل در منطقه خاش 

تاکنون این اقدام انجام نشده است.
وی به خســارت های ناشــی از سیل در منطقه 
خاش اشاره می کند و می گوید: خانه های گلی، 
مزارع، مدارس و مزارع کشــاورزی گندم، باقلا و 
برنج منطقه به زیر آب رفته اند و تأسیسات برق و 

مخابرات در منطقه، آسیب جدی دیده اند.
علی کــرد می افزایــد: همه کوچه هــا و معابر 
شهرستان خاش خاکی هستند که با بروز سیل 
به مســیری از گل و لای تبدیل شده اند و برای 
انتقــال مردم به مكان های امن، چند دســتگاه 
لودر مورد نیاز است.وی تصریح می کند: ضرورت 
دارد، مسؤولان اعتباری برای آسفالت خیابان های 
خــاش در نظر بگیرند و اگر اعتبــاری برای آن 

وجود ندارد، حداقل شن پاشی صورت بگیرد!
نماینده مردم خاش در مجلس به تخریب حدود 
۷۰ درصدی مدارس در منطقه اشاره می کند و 
می گوید: بارندگی های شدید و سیل در منطقه 
مدارس و کپرهایی را کــه دانش آموزان در آن 

مشغول تحصیل بودند، تخریب کرده است.
وی می افزاید: ضروری است که ستاد بحران کشور 

اعتبار ویژه ای برای ساخت مدارس ویران شده از 
سیل جنوب استان به آموزش و پرورش منطقه 
اختصاص دهد.علی کرد به آب گرفتگی مناطق 
خاش، نوک آباد، میــر جاوه، لادیز، ریگ ملک، 
نصرت آباد و کوین نیز اشاره می کند و می افزاید: 
این مناطق اکثراً کوهستانی هستند و در مسیر 
رودخانه های فصلی قرار دارند که بارندگی اخیر 
سبب شد که پشت بندها و دیوارهای محافظتی 

مزارع تخریب شود و خسارت هایی به بار آید.

 از اقلام خبری نیست!
وی امدادرسانی دستگاه های مختلف در منطقه را 
یادآور می شود و می گوید: نیروهای امدادرسانی 
از نیازها صورت برداری می کنند، اما از واگذاری 

اقلام موردنیاز به حادثه دیدگان خبری نیست.
علی کرد اظهار می دارد: در حال حاضر ســیل 
زدگان به چادر، مواد غذایی، نایلون برای حفاظت 

از منازل شان نیاز دارند.

 ضرورت استمرار کمک رسانی 
وی اظهــار امیدواری می کنــد: کمک ها تا رفع 
نیازهای اهالی ادامه داشته باشد و طوری نباشد 
که پس از چند روز این کمک ها قطع شــود و 

سیل زدگان با خسارت های بجامانده رها شوند.
نماینده خاش در مجلــس اعتبارات اختصاص 
یافته به حوزه انتخابیه خــود را ضعیف عنوان 
می کند و می گویــد: ضروری اســت اعتبارات 
ویژه ای به مناطق ســیل زده جنوب سیستان و 

بلوچستان اختصاص داده شود.

 به جای ماندن گل و لای در منازل
در همین حال رئیس هلال احمر شهرستان 
خــاش می گویــد: ۷ دســتگاه لجن کش و 
کف کش برای کمک به ســیل زدگان تحویل 
شــهرداری خاش شده و نســبت به تخلیه 
ســیلاب از منازل و اماکن مســكونی سطح 
شهرستان فعالیت می کنند، اما گل و لای به  

جا مانده از سیلاب هنوز در بسیاری از منازل 
وجود دارد.

 مردم آواره اند
در همین حال از روستای کهنک لدی سیستان 
و بلوچستان گزارش می رسد که خانه های مردم 
این روســتا به دلیل بارندگی  وســیل در حال 

تخریب است و مردم آواره اند!
فرماندار قصرقند نیز بــه »ایرنا« اظهار می دارد: 
براساس برآورد اولیه وقوع سیل ۳۰ میلیارد ریال 
به بخش های زیربنایی مناطق روستایی و شهری 

این شهرستان خسارت وارد کرده است.
 کوروش محمــدی می افزاید: ارتبــاط بیش از 
4۰ روستا به مرکز شهرستان قصرقند قطع شده 

است و تردد در آن ها امكان پذیر نیست.

 خسارت 5میلیارد ریالی به بخش تلنگ 
بخشــدار تلنگ از توابع شهرستان قصرقند نیز 
می گویــد: راه های ارتباطی ۳۱ روســتا در این 
بخش بر اثر وقوع سیل و جریان یافتن روان آب 

قطع شده است.
محمد شــاهوزایی افزود: بر اساس برآورد اولیه 
تاکنــون افزون بر ۵ میلیارد ریال خســارت به 
بخش های زیربنایی بخش تلنگ وارد شده است.

 نجات جان حادثه دیدگان
در همین حال خبرنگار ما در ایرانشــهر گزارش 
می دهد: ۹ نفر گرفتار در سیل کنارک پس از ۱۵ 

ساعت نجات یافتند.
خبرنگار ما در خاش نیز گزارش می دهد: به دلیل 
بارندگی و ریزش آوار در منزلی مسكونی در این 

شهرستان یک نفر فوت کرد.

جشنوارهملینمایشنامهنویسیو
فیلمنامهنویسیقرآنیآیاتدررشت

برگزارمیشود
رشت-خبرنگارقدس:در راستای ترویج و تبلیغ فرهنگ 
و معارف قرآن و عترت، جشــنواره ملی فیلمنامه نویســی و 
نمایشنامه نویسی با موضوع قرآن و عترت با عنوان »جشنواره 
آیات« با همكاری دفتر تبلیغ و ترویج معاونت قرآن و عترت 

وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در رشت برگزار می شود.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامي استان گیلان با اشاره 
به محورهای موضوعی جشــنواره، گفت: داســتان های 
قــرآن و عترت، اقتباس از داســتان های قــرآن کریم، 
زندگی و ســیره پیامبر اســلام )ص( و دیگــر پیامبران 
الهــی از دیدگاه قرآن، زندگی و ســیره معصومین)ع( و 
دیگر شخصیت های قرآنی، تمثیل های مرتبط با قرآن و 
عترت و مضامین و معــارف دینی و قرآنی از موضوعات 
جشــنواره ملی فیلم نامه نویســی و نمایشنامه نویسی 

آیات است.
فاضلی تصریح کرد: بخش ویژه این جشنواره با محور موضوعی 

طرح ۱4۵۰ سوره مبارکه »حدید« برگزار می شود.
وی با بیــان اینكــه تاکنــون بیــش از2۶۶اثراز۱2۶نفربه 
دبیرخانه ارسال شــده، افزود: آثار باید در قالب حوزه سینما 
)فیلمنامه های داستانی و مستند( و نمایش )متن نمایشنامه 
صحنه ای و خیابانی( باشد و آخرین مهلت ارسال آثار 22بهمن 
ماه است و مراسم اختتامیه و قدردانی از برگزیدگان اسفندماه 

۹۵ در استان گیلان برگزار می شود.

846میلیاردتومانطرحدرکردستان
بزودیبهبهرهبرداریمیرسد

سنندج-خبرنگارقدس:استاندار کردستان گفت: در دهه 
فجر امسال ۸4۶ میلیارد تومان طرح افتتاح می شود که این 
میزان جدای از طرح های بزرگ دیگر مانند پتروشیمی است 

که در فواصل دیگر به بهره برداری می  رسد.
زاهدی افزود: استان کردستان بدترین وضعیت حمل و نقل 
را در کشــور دارد، اما توانسته ایم طی سه سال گذشته مسیر 

سنندج ـ همدان را دو بانده کنیم.

بررسیدولتبرایکاهشتعرفههایبرق
درسراوان

ایرانشهر-خبرنگارقدس:نماینده مردم سراوان نسبت به 
دسترسی نداشــتن مردم حاشیه شهر به روشنایی و توسعه 
نیافتن شــبكه برق رســانی و هزینه بالای قبض های برق، 

اعتراض کرد.
یارمحمــدی نماینده زاهدان و درازهی نماینده ســراوان، 
سیب، ســوران و مهرســتان در مجلس شورای اسلامی و 
جمعی از مردم ســراوان برای پیگیری مسایل و مشكلات 
منطقه با وزیر نیرو دیدار و از خدمت رســانی نامناسب به 

مردم گلایه داشتند.
چیت چیان نیز در این دیدار گفت: در آینده به روســتاهای 
حاشیه شهر که چند سال است ساخت و ساز را انجام داده اند 

و پیشرفت کرده اند، برق رسانی خواهد شد. 
وی افزود: یک تیم کارشناسی برای تحقیق در زمینه کاهش 

تعرفه های برق به شهرستان سراوان اعزام می شود.

آغازبهکارمرکزرشدتخصصي
کشاورزي،آبومنابعطبیعيدرسمنان

ســمنان-خبرنگارقدس: با امضای تفاهمنامه ای بین 
پارک علم و فناوري دانشــگاه و مرکز تحقیقات و آموزش 
کشــاورزي و منابع طبیعي اســتان ســمنان، مرکز رشد 
تخصصي کشاورزي، آب و منابع طبیعي در سمنان فعالیت 

خود را آغاز کرد.
افزایــش همكاری های دو طرف، کمک بــه افزایش ثروت از 
طریق توسعه اقتصاد متكي بر فناوري و نوآوري، تبدیل ایده 
به محصول و تجاري سازي نتایج تحقیقات کشاورزي و تحقق 
ارتباط مراکز پژوهشي با بخش هاي اقتصادي کشور از جمله 

اهداف ایجاد این مرکز است.

قدس:ورود جدی مجلــس به پرونده مافیای فاضلاب در    
کشف رود مشهد

نیشونوش: ولی ورود مافیای فاضلاب به کشــف رود 
خیلی جدی تر از نمایندگان مجلسه!

قدس:بازار رضا، زیســت خاور و ســاختمان های خیابان 
امام رضا)ع( در معرض خطر

نیشونوش: ولی تا وقتی به سرنوشــت پلاســكو دچار 
نشن، کسی خطرشون رو جدی نمی گیره!

قدس:بحران آب در مشهد جدی است
نیشونوش: پس چرا هرروز یک استخر و مجموعه آبی 

جدید تو مشهد ساخته میشه!
قدس: بازگشایی پارکینگ مكانیزه مصلی مشهد

نیشونوش:یک مدت قهر کرد و بســته شد تا نازش رو 
بكشن و کرایه پارکینگ رو ببرن بالا!

قدس: ورزش طرقبه شــاندیز نیازمند برنامه ریزی خاصی 
است

نیشونوش:برنامه ریزی که به گردشــگری و درآمدزایی 
طرقبه شاندیز آسیبی وارد نكنه!

قدس: تســویه 2۰میلیارد تومان از بدهكاری شهروندان 
به شهرداری مشهد

نیــشونوش:اگه دولــت اینو بشــنوه، یارانــه نقدی 
کل مشهدی ها رو قطع می کنه!

نیش و نوش
سعیدترشیزی

یک شهر یک خبر

کرمانشاه  اعضای مجمع نمایندگان استان کرمانشاه در گفت وگو با »قدس« 
مشكلات جاده ای حوزه انتخابیه متبوعشان را مطرح کردند.

ورودی های استان کرمانشاه همگی ناقص است و عمدتاً بیش از یک ربع قرن از زمان 
شروع ساخت آن ها می گذرد. برای اتمام این جاده ها هیچ چشم اندازی متصور نیست و 

اسیر وعده هایی است که سال به سال فقط تمدید می شوند.
حشــمت الله فلاحت پیشه، نماینده حوزه انتخابیه اســلام آباد غرب، دالاهو، گهواره و 
حمیل در گفت وگو با »قدس« با بیان اینكه مسأله راه های استان کرمانشاه را باید از 
زوایای گوناگون ارزیابی کرد، گفت: بخش اول،  راه های بین المللی و مواصلاتی مرزی 
است. در این مورد دولت یازدهم طی سفر به استان کرمانشاه اعلام کرده بود تا پایان 
این دولت پروژه چهار بانده های مرزی، یعنی از پلدختر تا اســلام آباد به ســمت مرز 
خسروی را تكمیل می کند و راه آهن را نیز به کرمانشاه می رساند، بنابراین اگر این کار 
عملیاتی شود، اقدامی اساسی صورت گرفته است. البته هنوز یک مقدار عقب ماندگی 

در این کار وجود دارد.
وی در ادامه با بیان اینكه بخش دوم به مشكل راه های مواصلاتی بین شهری این استان 
مربوط می شــود، گفت: این بخش نیازمند تعمیر و نگهداری است که در ساختار کلی 

کشور شرایط ما بهتر است.
وی افزود: باید توجه بیشتری به این مشكل شود و در مرحله نخست با روکش سازی و 

بازسازی این جاده ها بخشی از مشكل عبور و مرور مردم حل می شود.

 قتلگاه جاده ای در اورامانات 
شهاب نادری نماینده حوزه پاوه و اورامانات در مجلس شورای اسلامی نیزدر گفت وگو با 
خبرنگار ما با بیان اینكه قبلاً هم گفته بودم، جاده های منطقه اورامانات و پاوه به قتلگاهی 
تبدیل شده، گفت: محورهای اصلی جاده ها مشكل ساز بود تا جایی که هفته ای چند 

تصادف داشتیم.
نادری اظهار داشت: مشكل راه های استان کرمانشاه بویژه منطقه اورامانات در دسترسی 
به روستاها، راه های مواصلاتی و خراب شدن آسفالت جاده هاست که مشكل ساز است 

و منتظریم، ببینیم که این مشــكلات حل شدنی اســت یا خیر. وی با اشاره به اینكه 
تاکنون قول هایی داده شــده و قرار شده، پیمانكاران اصلاحاتی انجام دهند و بودجه ای 
هم تخصیص یافته، ادامــه داد: نامه نگاری های لازم را انجام دادیم، اما هنوز نتیجه ای 

نداشته است.

 لکه گیری و تعمیر جوابگوی جاده های قدیمی استان نیست
احمد صفری نماینده کرمانشاه در مجلس شورای اسلامی نیز در گفت وگو با»قدس« در 
خصوص مشكل راه های مواصلاتی حوزه انتخابیه متبوعش، گفت: اکثر راه های مواصلاتی 
استان ما حتی در مرکز شهرهای استان قدیمی هستند، از سوی دیگر این راه ها آن قدر 

لكه گیری و تعمیر شده اند که دیگر قابل تعمیر و لكه گیری مجدد نیستند.
وی با بیان اینكه برخی از جاده های استان کرمانشاه مربوط به سال های دهه 4۰ و ۵۰ 
و با عرض پنج و نیم متر است، گفت: متأسفانه این جاده ها با همان شرایط قبلی و بدون 

عریض سازی رها شده است. 

»قدس«گزارشمیدهد

جاده های قاتـل کرمانشاه

خبر

مدیرکل گردشگری استان:
حوزهمعماریمازندراندچارآلزایمرفرهنگیشدهاست

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری  بابلســر-خبرنگارقدس
مازندران گفت: در حوزه معماری دچار آلزایمر فرهنگی شده ایم.

دلاور بزرگ نیا در چهارمین کنگره تاریخ معماری و شهرسازی ایران در بابلسر با اشاره به 
اینكه معماری باید ما را به آرامش دعوت کند، افزود: معماری امروز شهرها و روستاها مانند 

گذشته، آرامش و نشاط فرهنگی را منتقل نمی کند.
وی اضافه کرد: ســاختمان های بی هویت در مازندران، بدون زیبایی و طراوت گذشــته، 

ساخته شده و مشكلات دیداری برای شهرهایمان ایجاد کرده است.
مدیرکل گردشگری مازندران با بیان اینكه آنچه برای گردشگران جذاب بوده، هویت بومی 
و معماری استان است، ادامه داد: گردشگران خارجی، گذشته مازندران را دنبال می کنند 
و امســال ۳۰۰هزار گردشگر خارجی به مازندران سفر کردند، اما آنچه امروز شاهدیم با 

معماری بومی ما همخوان نیست.
وی خاطرنشان کرد: کنگره تاریخ معماری و شهرسازی مازندران تلنگری برای جامعه امروز 

مازندران بوده تا هویت بومی و تاریخی خود را در معماری بازیابد.

ون
هام

صر 
: ع

س
عک

سیلوآبگرفتگیدر6استانکشور
رئیس سازمان امداد و نجات با اشاره به وقوع سیل و آبگرفتگی در ۶ استان کشور 

گفت: بیش از 4 هزار نفر به دلیل این حادثه، اسكان اضطراری یافتند.
سلیمی اظهار داشت: ۶ اســتان هرمزگان، سیستان و بلوچستان، کرمان، فارس، 
خراسان جنوبی و رضوی متأثر از سیل و آ بگرفتگی طی پنج روز گذشته شده است.

وی افزود: ۱۹ شهرستان جاسک، سیریک، میناب، رودان، دلگان، کنارک، ایرانشهر، 
نیک شهر، چابهار، خاش، سرباز، سیب وسوران، منوجان، قلعه گنج، کوه بنان، داراب، 
سربیشــه، خواف، و تایباد متأثر از سیل و آبگرفتگی شده است.و در این مدت در 
۱۰۷ شــهر و روســتا ۷ هزار و ۷24 نفر امدادرسانی شده و چهار هزار و ۱۷۸ نفر 

اسكان اضطراری یافته اند.

2
پنجشنبه 7 بهمن 1395

  27 ربیع الثانی 1438 26 ژانویه 2017  
سال سی ام  
شماره 8321  ویژه نامه 2714 

m i h a n @ q u d s o n l i n e . i r
شمارهپیامک:300072305

مکث

ساحلپرتقالی؛پدیدهجدیددریایخزر!
باغداران حاشیه رودخانه تجن پس از جمع آوری مرکبات از بین رفته، آن ها را در رودخانه 

می ریزند، این مرکبات از طریق رودخانه تجن وارد دریای خزر می شود!

یادواره40شهیدقرآنی
درلرستانبرگزارمیشود

خرمآباد:مدیرکل سازمان تبلیغات اسلامی لرستان 
از برگزاری یادواره 4۰ شهید قرآنی استان در ایام دهه 

فجر خبر داد.
 حجت الاســلام مهدوی امین مدیرکل تبلیغات اســلامی 
لرســتان گفت: این جشنواره روز چهاردهم بهمن و با حضور 

معاون سازمان تبلیغات اسلامی کشور برگزار خواهد شد.



هنگامه طاهری   پنج قلوهای دانشمندی 
حالا 9 ماهه شــده انــد و می توانند روی پا 

بایستند.
این 5 پسر خوش پا قدم، 9 ماه پیش که به 
دنیا آمدند، هم مادر و پدرشان را از مسکن 
مهر خانه دار کردند هم حمایت مالی آستان 
قدس رضوی و بنیاد مســتضعفان را تا یک 

سال گرفتند.
امروز اما پدرشان شده کارگر روز مزد و نگران 

وضعیت بچه ها بعد از اتمام این دوره است.

اصغر دانشــمندی می گویــد: هزینه بچه ها 
خیلی بالاست و اگر قرار بود دست تنها آنها 

را تأمین کنم از عهده من خارج بود.
او می گوید: به خاطر مشغله مربوط به بچه ها 
کارم را از دســت دادم و حالا کارگر روزمزد 
شده ام، به همین خاطر باید پول بیمه بچه ها 
را خودم ماهیانه بــه مبلغ 276 هزار تومان 

بپردازم.
وی با اشــاره بــه هزینه بــالای بچه ها بیان 
می دارد: روزی 2 بســته شــیر خشــک 19 

هزارو 500 تومانی، یک بســته پوشــک 15 
هزار تومانی می خرم و فقط یک دست لباس 
زمستانی برای آنها 750 هزار تومان تمام شد.
مادرشان هم که در سن 23 سالگی مادر 6 
فرزند شده - با یک پسر محصل- می گوید: 
تنهایی نمی توانســتم از پــس جمع و جور 
کردن بچه ها بر بیایــم. برای همین مجبور 
شدیم پرستار بگیریم و ماهیانه بیش از یک 

میلیون هم به پرستار بپردازیم.
او بیان می دارد که هزینه دوا و دکتر بچه ها 

را هم که بگذاریم کنار؛ هزینه های بالا بیشتر 
از درآمد یک کارگر روز مزد می شود.

گفتنی است که یکی از این کودکان از زمان 
تولد دچار تنگی نفس است.

روی خط حادثه

خبر

سلام مشاور

فرماندار گناباد تأکید کرد
  همکاری بانک ها 

برای پرداخت تسهیلات خود اشتغالی
گناباد-خبرنگارقدس: فرماندار گنابــاد از اختصاص 700 
میلیارد ریال تسهیلات به بخش های تولیدی این شهرستان 

خبر داد.
محمد علی نبی پور در جلسه کار گروه اشتغال شهرستان با 
اشاره به اختصاص 700 میلیارد ریال تسهیلات به بخش های 
صنعت، کشاورزی و خود اشتغالی گفت: از این مبلغ تا کنون 
140 میلیارد ریال جذب شده که تا پایان سال باید با جدیت 
اعضای کار گروه و بانک های عامل باقی مانده تســهیلات نیز 

جذب شود .
فرمانــدار گناباد با تأکید بر ســهولت پرداخــت وام ها گفت: 

بانک های عامل فرایند پرداخت تسهیلات را فراهم کنند.
وی با گلایه از پایین بــودن میزان جذب اعتبارات در بخش 
مشاغل خانگی افزود: اشتغال زایی یکی از دغدغه های مسؤولان 
نظام است، بنابراین بسیاری از مدد جویان تحت پوشش کمیته 
امداد با دریافت این تسهیلات می توانند، توانمند شده و با ایجاد 
کسب و کار از زیر پوشش کمیته خارج شوند به همین خاطر 
مدیران بانک ها باید همکاری لازم را با معرفی شدگان وام های 

خود اشتغالی داشته باشند.
نبی پور با تأکید بر جذب سریع تسهیلات با توجه به ماه های 
آخر سال گفت: بانک های عامل موظفند هر هفته درصد جذب 
تســهیلات را به کارگروه اشتغال گزارش کنند و سعی شود، 

حداکثر تا نیمه اسفند این تسهیلات پرداخت شود .

  گمرک هوایی در خراسان شمالی
 ایجاد می شود

بجنورد-خبرنگار قدس: مدیر کل گمرک خراسان شمالی 
گفــت: در صورتی که پروژه آیلس تأیید شــود، این اداره کل 
اعلام آمادگی دارد به منظور حمل کالاهای هوایی، گمرکی در 

فرودگاه بجنورد ایجاد کند. 
جواد جعفری در نشست خبری به مناسبت روز جهانی گمرک 
اظهار داشت: صادرات گمرک خراسان شمالی از ابتدای سال 
جاری تا کنــون 14هزارو یک تن کالا بــه ارزش دلاری 54 
میلیون و330 هزار دلار است که نسبت به مدت مشابه سال 

قبل 10درصد کاهش داشته است.
وی علت این کاهش را توقف دو ماهه تولیدات پتروشــیمی 
عنوان کرد و ادامه داد: این امر موجب شد تا در ارزش دلاری 
نســبت به سال گذشــته کاهش داشته باشــیم، چون هیچ 

صادراتی طی سال جاری صورت نگرفته است.
وی گفت: واردات این اداره کل 8 هزارو 400 تن کالا به ارزش 
دلاری 14 میلیون و700 هزار دلار بوده که این میزان در مدت 
مشــابه سال گذشته 7 هزار و 900 تن با ارزش 10 میلیون و 

80 هزار دلار بوده است.
وی افزود: بیشترین واردات در گمرک خراسان شمالی ماشین 

آلات خطوط تولید و مواداولیه تولید است.
جعفری افزود: در آمد گمرک خراسان شمالی از ابتدای سال 
جاری تاکنون 85 میلیارد ریال بوده که نسبت به مدت مشابه 

سال قبل افزایش داشته است.
وی با بیان اینکه سامانه گمرکی از اسفند ماه سال گذشته به 
صورت آزمایشی راه اندازی شد، اظهار داشت: اکنون در واحد 
تولیدی پتروشیمی به صورت آنلاین فعالیت های گمرکی را 

ثبت می کند.
وی کاهش زمان و هزینه، شــفافیت، سلامت روند تشریفات، 
کاهش حضورارباب رجوع و... را از جمله مزیت های ســامانه 

جامع گمرکی استان، عنوان کرد.

 همسرم بد گویی می کند
با ســلام، مردی 28 ساله هســتم که دو سال پیش با دختر 
عمه ام ازدواج کردم. همســرم زن خوش اخلاقی است، ولی 
متأسفانه بعضی رفتارهایش را نمی پسندم. مثلاً خیلی اهل 
غیبت کردن است و مدام پشت سر خانواده و دوستان بدگویی 
می کند. البته قبــل از ازدواجم خیلی از این موارد را دیدم و 
گمان می کردم کــه می توانم با صحبت و نصیحت مانع این 
رفتارهایش شوم، اما نتوانستم. حتی با دعوا و قهرو دلخوری. 
آیا راهی برای تغییر رفتار همســرم وجود دارد؟ متشکرم از 

پاسخگویی شما.
 زهره نخعی کارشناس ارشد روان شناسی

با سلام، ازدواج به امید تغییر طرف مقابل، کار اشتباهی است. 
در امر مهم ازدواج باید با خودتان صادق باشید و همه ضعف ها 
و خوبی هــای طرف مقابل را در نظر گرفته و بعد تصمیم به 
تشکیل زندگی مشــترک بگیرید. غیبت و بدگویی از جمله 
رفتارهای ناشایســت اســت و کســی که این رفتار را انجام 
می دهد یا کار مهم مفیدی بــرای انجام دادن ندارد یا اینکه 
دچار حسادت و دشمنی شده و اعتماد به نفس پایینی دارد 
و توانایی هــای خود را نمی بیند و به همین علت از موفقیت 
و پیشــرفت اطرافیان دچار سرخوردگی شده و برای جبران 
درماندگی خود شروع به بدگویی می کند. این رفتار با گذشت 
زمان تبدیل به عادت شده و در فرد نهادینه می شود. حال با 
توجه به این مطالب شما باید همسرتان را مشغول به سرگرمی 
مورد علاقه اش کنید و اعتماد به نفس خدشه دار شده وی را 
با تشویق تقویت کنید. از نظر عاطفی نیز به همسرتان بیشتر 
نزدیک شــوید و با ایجاد حس صمیمیت، کم کم مانع این 

رفتار شوید.
خوانندگان گرامی! شما می توانید پرسش های خود را 
از مشاور روزنامه به سامانه 300072305 پیامک کنید. 
پرسش های شــما پس از بررسی توسط مشاور پاسخ 

داده خواهد شد.

حال 5 قلوهای خراسانی خوب است

  شکارچیان 3 رأس قوچ پیگیری قدس از خبری که 9 ماهه شد
و میش وحشی به دام افتادند

قدس: سرپرست اداره حفاظت محیط زیست خواف گفت: 
شکارچیان سه رأس قوچ و میش وحشی به دام افتادند.

عباس طاهریان افزود :عوامل اصلی شــکار و اتلاف سه رأس 
قوچ و میش وحشــی در ارتفاعات باغک معدن ســنگان با 
تلاش مأموران یگان حفاظت محیط زیست و پرسنل پلیس 

اطلاعات و امنیت شهرستان خواف، دستگیر شدند. 
وی افزود: فردی دلسوز محیط زیست با شنیدن صدای شلیک 
چند تیر در ارتفاعات معدن سنگان خواف بلافاصله موضوع را 
به مأمورین یگان اطلاع داد و مأموران در طول مسیر عزیمت به 
محل با توجه به اشراف به منطقه و از آنجا که محل تیراندازی 
در داخل محدوده معدنی مجتمع سنگ آهن صورت گرفته بود 
با پیش بینی تدابیر لازم، مأمورین به محل تخلف رسیدند و از 
آثار به جا مانده متوجه پرت شدن قوچ یا میشی وحشی از بالای 

صخره به داخل جاده معدنی شدند. 
طاهریان افزود: مقداری خون در محل مشــاهده شد و برای 
کشف تخلف با ردیابی مســیر خودروی متخلفان، آن را در 

کارگاه یکی از پیمانکاران مجتمع شناسایی کردند.
وی در ادامــه افزود: مراتب به دادســتان عمومی و انقلاب 
شهرستان خواف منتقل و پس از بررسی اولیه و مشاهده آثار 
خون روی روکش صندلی عقب خودرو، آن را توقیف و لاشه 

یک رأس قوچ وحشی درداخل ساختمان کشف شد.
 وی ضمن اشاره به اینکه لاشه مکشوفه متعلق به یک رأس 
قوچ وحشــی دو ســاله بود گفت: یک عدد پوکه کالیبر 12 

چهارپاره نیز درمحل کشف شد.
طاهریان همچنین افزود: با انتقال لاشه به اداره و بررسی آثار 
اصابت ساچمه برروی بدن حیوان، محرز شد که حداقل دو 
تیر که یکی چهارپاره 9 تایی و یکی ساچمه سه بوده به سمت 
گله قوچ و میش ها شلیک شده است و لذا مأموران به محل 
وقوع تخلف مجدداً عزیمت کرده و در مسیر فرار گله متوجه 
آثار خون زیادی شــدند و پس از رد زنی در یکی از مسیرها 
مشخص شــد 2 قوچ یا میش وحشی از گله جدا و با وجود 
خونریزی گریخته اند، اما با توجه به شرایط جوی و اقلیمی 
منطقه و پر برف بودن منطقه امکان رصد بیشتر نبود و مراتب 

مشاهده شده، مستندسازی شد.
وی در ادامــه گفت: با توجه به اینکــه تقریباً افراد متخلف 
شناســایی شــده بودند، پرونده به مقام قضایی ارجاع شد 
و دادســتان خواف برای دســتگیری متهمان، پرونده را در 
اختیار پلیس اطلاعات و امنیت شهرستان خواف قرار داد که 
خوشبختانه به جز یک نفر سایر افراد دستگیر و در بازجویی 
صورت گرفته در دادســرا عوامل اصلی تخلف به جرم خود 
اعتــراف نمودند که پس از تفهیم اتهام تا اطلاع ثانوی روانه 
بازداشتگاه شدند.  طاهریان در پایان گفت: متخلفین دستگیر 
شــده بابت ضرر و زیان وارده به محیط زیست 300 میلیون 

ریال به حساب خزانه واریز کردند.

  مرگ خاموش مرد 54 ساله

قدس: روز گذشــته مردی 54 ســاله بر اثر گازگرفتگی در 
کاشمر جان خود را از دست داد.

سرهنگ ابوالقاسم باقری، فرمانده انتظامی شهرستان کاشمر 
با اعلام این خبر گفت: سه شــنبه گذشــته با کسب خبری 
مبنی بر مرگ مشــکوک مردی در منزلش واقع درخیابان 
شهید نیازمند، مأموران کلانتری 12 قائم برای بررسی بیشتر 

موضوع به محل حادثه اعزام شدند.
وی افزود: در بررسی های به عمل آمده مشخص شد مردی 
54 ساله که به تنهایی در منزلش در حال استراحت بوده به 
علت مســمومیت با گاز دی اکسید کربن دچار گازگرفتگی 
شده و به علت شدت مسمومیت فوت شده است. سرهنگ 
باقری تصریح کرد: جســد متوفی با هماهنگی مقام قضایی 

برای بررسی بیشتر به سردخانه انتقال داده شد.

  سارقان 21 رأس گوسفند در نیشابور
 به دام افتادند

نیشابور- خبرنگارقدس: پلیس نیشابور سارقان 21 رأس 
گوســفند را در بخش مرکزي این شهرســتان شناسایي و 

دستگیر کرد.
فرمانده انتظامي شهرستان نیشابور گفت: در پي گزارش دو 
فقره سرقت شبانه احشــام از دامداري هاي بخش مرکزي 
شهرســتان نیشــابور موضوع در دســتور کار مأموران این 

فرماندهي قرار گرفت.
ســرهنگ حســین بیات مختاري افزود: مأموران تجسس 
کلانتري 11 طالقاني پس از بررســي دقیق محل سرقت و 

یکسري تخقیقات میداني به فردي سابقه دار مظنون شدند.
وي خاطر نشــان کرد: مأموران کلانتري با جمع آوري ادله و 
مســتندات کافي با هماهنگي قضایي، مظنون را دستگیر و 
در بازرســي از مخفیگاهش 21 رأس گوسفند سرقت شده 

را کشف کردند.
بیات مختاري یادآورشــد: متهم 28 ساله در مواجهه با ادله و 
مستندات پلیس به سرقت احشام با همدستي دوستش اعتراف 
کرد که مأموران دایره تجسس کلانتري 11 با اطلاعات به دست 

آمده، همدست او را نیز با هماهنگي قضایي دستگیر کردند.
فرمانده انتظامي شهرستان نیشابور تصریح کرد: با دستور مقام 
قضایي متهمان براي تحقیقات بیشتر در اختیار پلیس آگاهي 

قرار گرفتند.

شیرین رســتمی  از ابتدای خرداد 
تا پایــان دی ماه، 8 هزار و 500 زوج در 
سراسر استان، متقاضی طلاق بوده اند که 
میزان آن نسبت به سال گذشته، کاهش 

را نشان می دهد. 
مســؤول اجرای طرح مداخله در طلاق 
خراســان رضوی،ضمن اظهــار مطلب 
فوق گفت: طرح مداخله در طلاق که با 
همکاری دادگستری و بهزیستی در حال 
اجراست، اولین طرحی است که برنامه 
پایش و ارزشــیابی بــرای آن طراحی و 

تدوین می شود.
دکتر حقدادی اظهار داشــت: تا کنون 
ارزشــیابی و  اجتماعی مورد  طرح های 
نقــد قرار نمی گرفتنــد، از این رو هیچ 
بازخوردی از اثربخشــی و نتایج عملی 

این طرح ها در دست نیست.
حقدادی گفــت: اطلاعات دریافتی از 8 
هــزار و 500 زوجی که برای مشــاوره 
طلاق بــه مرکــز مداخلــه در بحران 
بهزیســتی مراجعه کرده اند در سامانه 

الکترونیکــی طرح به طــور دقیق ثبت 
شده که برای پژوهشگران حوزه خانواده 
و علــوم اجتماعی، یک پایــگاه داده ای 

بسیار مفید فراهم کرده است.
وی با اشــاره به اینکه در طرح مداخله 
در طلاق، هیچکس در نوبت رســیدگی 
نمی ماند گفــت: بیش از 95 درصد این 
زوج هــا در همان روز اول تعیین تکلیف 
می شــوند و نوبت مشاوره آنها مشخص 

می گردد.
وی خاطــر نشــان کرد: بــا تلاش های 
مددکاران، مشاوران حقوقی و مذهبی و 
روان شناسانی که با طرح همکاری دارند، 
حدود 720 زوج از طلاق منصرف شده 
و به ســازش رسیده اند که از نظر آماری 
حدود 17/5 درصد متقاضیان را تشکیل 

می دهد.
این روان پزشک گفت: این میزان سازش 

و دور شــدن از طــلاق، تــا کنون در 
کشور ســابقه نداشته اگر چه این اعداد 
به خودی خود، نشــانه حل مشــکلات 

خانوادگی نیست.
وی بیــان داشــت: حــدود 50 مرکز 
خصوصی روان شناســی و مددکاری در 
سطح استان با این طرح همکاری دارند.
او افــزود: در طــول 2 هفته گذشــته، 
400 طلاق یــک  طرفه هــم به مرکز 
مداخله بهزیســتی ارجاع گردیده و به 
نظر می رسد که تعداد این نوع طلاق ها 
نســبت به کل متقاضیان طلاق، چیزی 

حدود 25 تا 30 درصد است.
وی با بیــان اینکه نتایج مشــاوره ها و 
کمک هــای روان شناســان و مددکاران 
به تدریج روشــن تر می شــود، گفت: با 
مشخص شــدن نتایج پرونده ها، اکنون 
می دانیم که تعداد سازش ها با آمار اولیه 

متفاوت بوده و در حال افزایش است.
او اظهار امیدواری کرد تا پایان امســال، 

آمار سازش ها به 20 درصد هم برسد.

یک مسؤول:

درخواست 8500 طلاق طی 8 ماه در خراسان رضوی

گزارش جلسه

جوین- نقابی  معاون بهداشــتی شبکه 
بهداشــت و درمان جوین از فعالیت بدون 
مجوز مرکز بازیافت زباله در شهر نقاب خبر 
داد. احمد عباس آبادی گفت: در این مرکز 
زباله هــا به صورت نامطلوبی پخش شــده 
است که تکثیر حشــرات و جانورانی مثل 

موش و همچنین احتمــال حریق و آلوده 
شدن محیط را امکان پذیر می کند.

وی کــه در جلســه کارگــروه ســلامت 
شهرستان ســخن می گفت، اظهار داشت: 
با وجود اینکه ســال ها از افتتاح شهر نقاب 
)مرکز شهرســتان جوین( می گــذرد، اما 

متأســفانه درروش جمــع آوری زباله بین 
روستاهای این شهرســتان و شهر تفاوتی 

وجود ندارد.
وی افــزود: جمع آوری زباله در این شــهر 
مکانیزه نیست و این کارهمچنان به روش 

سنتی انجام می شود.
عباس آبادی تصریح کرد: با توجه به وجود 
ســگ های ولگرد در سطح شــهر نقاب در 
اغلب نقاط زباله ها توســط ایــن حیوانات 
مورد هجوم قرار می گیرد که این امر باعث 

آلوده شدن محیط می شود.
معاون بهداشتی شــبکه بهداشت و درمان 
جوین یادآورشــد: از نظر مردم سیســتم 
جمع آوری زباله در این شهرستان، چندان 

کارآمد نیست.
وی ادامه داد: انباشت زباله ها در زمین های 
خالی بدون حصــار، انجام بازیافت زباله در 

داخل شهر، عدم شست و شوی سطل های 
زبالــه، از جمله نواقص سیســتم مدیریت 

پسماند شهری در این شهرستان است.
عباس آبــادی افزود: در حــال حاضر مرکز 
بازیافت زباله واقع در میدان بســیج شهر 
نقاب بدون مجوز اقدام به جمع آوری زباله 

و بازیافت آن ها می کند.
وی تصریح کرد: در ایــن مرکز، زباله ها به 
صورت نامطلوبی پخش شــده اســت که 
امکان تکثیــر حشــرات و جانورانی مثل 
موش، و همچنیــن احتمال حریق در این 

مکان وجود دارد.
معاون بهداشتی شــبکه بهداشت و درمان 
جوین در پایــان گفت: ایــن منابع آلوده 
کننــده محیط، مصیبت بزرگی برای مردم 
شهرســتان اســت که باید توسط مراجع 

ذی ربط پیگیری شود.

اعلام شایع ترین سرطان ها
در خراسان شمالی 

بجنورد- خبرنگار قدس:کارشــناس مسؤول گروه 
بیماری های معاونت بهداشتی و مسؤول ثبت سرطان 
دانشگاه علوم پزشکی خراسان شمالی گفت: سرطان 
معده، پوســت، مری و سینه شایع ترین سرطان ها در 

سطح استان است.
دکتر انفرادی اظهار داشــت: بعد از این چهار سرطان 
شایع در اســتان ســرطان روده بزرگ، مثانه، خون، 

حنجره، مغز، تیروئید و دهانه رحم شیوع دارند.

وی با بیان اینکه بیش از 40 درصد از انواع سرطان ها 
قابل پیشگیری هستند، تصریح کرد: 40 درصد دیگر 
سرطان ها نیز در صورت تشخیص زودرس و درمان 
صحیح به طور قطعی درمان می شــوند و 20 درصد 
سرطان ها نیز که در مراحل پیشرفته تر قرار دارند به 
درمان های مراقبتی و نگهدارنده ختم می شوند.وی با 
اشاره به اینکه در 49 درصد موارد درمان سرطان با 
جراحی، 40 درصد با رادیو تراپی و 11 درصد با دارو 
اســت، افزود: در بروز سرطان مجموعه ای از عوامل 
مختلف نظیر اســتعمال دخانیات، قــرار گرفتن در 
معرض مواد شیمیایی، ســموم و مواد افزودنی، کم 

تحرکی، چاقی، استرس و ژنتیک دخیل است.

س
قد

ی/ 
شم

ها
د 

می
د ح

سی
ها :

س 
عک

نرخ طلا و سکه
قیمت در سطح شهر

)تومان(

114/600

1/185/000
1/135/000

605/000

315/000
3/870

هر گرم طلای 18 عیار

سکه تمام طرح جدید
سکه تمام طرح قدیم

نیم سکه

ربع سکه
دلار

معاون بهداشتی شبکه بهداشت و درمان جوین هشدار داد

بازیافت زباله بدون مجوز بهداشتی در شهر نقاب 

3
پنجشنبه  7 بهمن  1395 

 27 ربیع الثانی 1438 26 ژانویه 2017  
سال سی ام  
شماره 8321  ویژه نامه 2714 

 شماره پیامک: 300072305  |  ارتباط تلگرامی: 0۹03۸343۸01

مخاطبان گرامی!
در  را  خــود  نظــرات  لطفــاً 
خصوص این مطلب  به شماره 

300072305 پیامک کنید.



یک مسؤول در گفت و گو با قدس خبرداد

9500 تلفن همگانی بدون کارکرد در خراسان رضوی
فاطمه معتمدی  به مــدد فناوری روز و 
ورود تلفن همراه به زندگی مردم دیگر کمتر 
کسی به سراغ استفاده از تلفن همگانی یا به 
اصطلاح قدیم »دکــه تلفن« عمومی می رود، 
بنابراین کاربرد اســتفاده از کارت تلفن هم 

نسبت به گذشته، بسیار کمرنگ شده است.
با این حال همچنان این نوستالوژی قدیمی در 
پادگان ها و زندان ها پرکاربرد بوده و همچنین 
در ســطح شهر نیز ســربازان، بیشترین آمار 
استفاده از تلفن عمومی را به خود اختصاص 

داده اند.
تلفــن،  کارت  کمبــود  همــه  ایــن   بــا 
استفاده کنندگان از این دستگاه را با مشکل 

مواجه کرده است.

 تحریم و اقتصاد مقاومتی
رئیس روابط عمومی مخابرات منطقه خراسان 
رضوی در این خصوص اظهار داشــت: کیت 
تلفن همگانی وارداتی است که باید از خارج 
وارد شود. از ســوی دیگر تحریم و نیز توجه 
به بحث عملیاتی شــدن اقتصــاد مقاومتی 
ایجاب می کند که از کارت مشابه تولید داخل 

استفاده شود.
هاشــم بختیاری در گفت و گو با خبرنگار ما 
با بیان اینکه سیاســت کشــور هم مبنی بر 
به کار گیری کارت هوشــمند است،افزود: در 
حال حاضر اگر کارت تلفن قبلی کمتر وجود 
دارد، در مقابل کارت جایگزین در بازار تحت 
عنوان کارت هوشمند موجود است که افراد 
می توانند با خرید آن نســبت به استفاده از 

تلفن همگانی اقدام کنند.

 مشهد و 6 هزار باجه تلفن عمومی
وی با اشــاره به وجود 6 هزار دســتگاه تلفن 
عمومی در ســطح شهر مشــهد و اینکه این 
آمار در سطح اســتان با احتساب مشهد 10 
هزار دستگاه اســت، تصریح کرد: با توجه به 
دسترسی اکثر مردم به تلفن همراه، در حال 
حاضر تنها از پنج درصد از دستگاه های تلفن 
عمومی و همگانی و البته آن هم در زندان ها 

و پادگان ها استفاده می شود.
وی ادامه داد: طی جلسه و ارتباط با مسؤولان 
در هفت شــهر، این قابلیت ایجاد شده که بر 
روی تلفن هــای همگانی قدیم امکان قابلیت 

شارژ ایجاد شــود، افزون بر اینکه جایگزین 
کارت هم وجود دارد.

بختیاری با بیان اینکه ایــن امکان در تلفن 
همگانــی زندان ها و پادگان های شــهرهای 

یاد شــده فراهم شده است، 
گفــت: سیســتمی بــرای 
اولین بار در کشــور توسط 
کارشناسان فنی استان ابداع 
شــده که امکان شارژ کارت 
در دستگاه های تلفن عمومی 
را فراهم می کند و این امکان 
در تلفن هــای مســتقر در 
زندان ها و پادگان های هفت 
شهر اســتان برقرار شده و 
افــراد می توانند نســبت به 
شارژکارت تلفن اقدام کنند.

 کارت های هوشمند سه 
نرخی

وی خاطر نشــان کرد: در کنار آن کارت های 
هوشمند نیز با سه نرخ 2، 5 و 8 هزار تومانی 
با تخفیف در مراکز فروش مطبوعاتی و دفاتر 

پیشخوان دولت قابل عرضه است.
مشاور مدیر مخابرات منطقه خراسان رضوی با 
اشاره به تخفیف های در نظر گرفته شده برای 
این کارت ها یادآورشد: کارت 2 هزار تومانی 
بــرای افراد به نــرخ هزار و 
600، کارت 5 هزار تومانی 
بــه قیمــت 4 هزارتومان و 
کارت 8 هزار تومانی به نرخ 
6 هزار و 400 قابل عرضه و 

خریداری است.

 وفور کارت تلفن هوشمند 
وی بــا بیــان اینکــه هیچ 
گونه محدودیت و کمبودی 
در خصــوص کارت تلفــن 
هوشــمند وجــود نــدارد، 
افراد  چــون  منتهی  گفت: 
استفاده  قدیم  کارت های  از 
می کردند، اکنون هم تمایــل و انتظار دارند 
از همان کارت استفاده کنند در حالی که به 
کارگیری کارت هوشمند آسان و تنها دارای 
رمز و پسورد ورود است که پس از وارد کردن 

رمز، فرد می تواند، نســبت به شماره گیری و 
انجام مکالمه اقدام کند.

وی با اشــاره به کاربرد کارت هوشمند تلفن 
خاطر نشان کرد: این کارت در تلفن منزل و 
محل کار نیز قابل استفاده است که با توجه به 
تخفیف های یاد شده، استفاده از آن به صرفه 

است.
وی درباره کاهــش تعــداد باجه های تلفن 
همگانی بــا توجه به اینکه شــماری از آنان 
استفاده نمی شود، تصریح کرد: استان مطابق 
سیاســت کشــور عمل خواهد کرد که البته 
ممکن اســت روزی سیاست کشور در سطح 
کلان، کاهش و جمــع آوری باجه های تلفن 

همگانی باشد.

 60 درصد تلفن های عمومی فاقد کارکرد
بختیاری با بیــان اینکه 60 درصد تلفن های 
عمومی فاقد کارکرد در ســطح شهر مشهد 
هستند، خاطرنشان کرد: در حال حاضر از 6 
هزار باجه تلفن عمومی موجود در شهر مشهد 
3 هزار و 600 باجه به دلیل اســتفاده نکردن 

مردم فاقد کارکرد است.   

مهناز خجسته نیا   درج سلســله گزارش های قــدس از وضعیت تأسفبار تخلیه 
روزانــه حدود 600 تانکر فاضلاب در تصفیه خانه اولنگ و افشــای باندهای مافیای 
فاضلاب و کشــف ابعاد تازه ای از فســاد مافیای فاضلاب در کشــف رود، به برگزاری 

جلسه ای فوری با حضور تمامی دستگاه های متولی در مشهد منجر شد. 
به گزارش خبرنگار ما، گرچه این جلســه به همت شورای اسلامی شهرستان مشهد 
برگزار شد، اما سرانجام پای فرماندار مشهد را هم به جلسات پیگیری مسایل کشف رود 

باز کرد.
فرماندار مشهد در این جلسه از رفع مسایل کشف رود به عنوان اولویت کاری یاد کرد 

و گفت: به همه ادارات اعلام کرده ایم هیچ اولویتی از این بالاتر نداریم.
نوروزیان در این جلسه خط و نشان هایی هم کشید که همراه با ذکر چند نکته بود.

وی با بیان اینکه اداره شهر مشهد با همه مسایل و مشکلات موجود نیازمند پیش نیاز 
است، گفت: البته ما در این راستا قانون کم نداریم.

وی با تأکید بر ضرورت درست تدوین قوانین موجود افزود: فقط کافی است این قوانین 
درست تفهیم و اجرا شوند.

  کلافی سردرگم به واسطه درهم تنیدگی وظایف 
فرماندار مشهد درهم تنیدگی وظایف دســتگاه های مسؤول را یکی از دلایل اجرای 
نادرست قوانین برشمرد و اظهار داشت: متأسفانه گاهی در راستای رفع مسایل کلافی 

سردرگم به وجود می آید که مانع به نتیجه رسیدن کارها می شود.
نوروزیان با بیان اینکه این در حالی اســت که رفع مسایل باید به عنوان یک مطالبه 
مدنظر قرار بگیرد، گفت: تدوین این رویکرد نیز نیازمند بازتعریف حد و حدود وظایف 

دستگاه های متولی است.
وی با انتقاد از نقش کمرنگ ادارات شهرستان مشهد در رفع مسایل افزود: متأسفانه در 
حال حاضر ادارات شهرستان مشهد در سایه ادارات کل استان دیده می شوند، در حالی 

که این ادارات حداقل نیمی از جمعیت استان را تحت پوشش دارند.
نوروزیان با بیان اینکه با اعمال قوانین ســلیقه ای و تشریفاتی نمی توان مشکلات را 
برطرف کرد، گفت: قانون وظایف همه دستگاه ها را مشخص کرده و در این راستا باید 

سلایق کنار گذاشته شود.
  موازی کاری،پراکنده کاری و کار جزیره ای ممنوع!

فرماندار مشهد در این جلسه از موازی کاری، پراکنده کاری و کار جزیره ای بشدت انتقاد 

کرد و گفت: متأسفانه این ضعف ها در مشهد از همه جای کشور بیشتر وجود دارد.
نوروزیان با تأکید بر اینکه ما در مشهد عادت به کار هیأتی داریم، افزود: این در حالی 
اســت که این شکل فعالیت با توجه به سیســتم های اداری موجود جواب نمی دهد، 
هرچند معتقدیم کار هیأتی ارزشــمند اســت و باید به خیلی از مناسبت های ملی و 

مذهبی ما هم رسوخ پیدا کند.
وی درخصــوص ضرورت هماهنگی و همکاری بین بخشــی دســتگاه ها برای رفع 
مشکلات کشف رود هم  اظهار داشت: تاکنون کارهای جمعی خوبی با اشکالات اندک 

یا بدون اشکال در کارنامه داریم.
وی با بیان اینکه در کارهای جمعی گذشته اولویت منابع بوده که به محدودیت منجر 
شده است، افزود: وگرنه نمی توان براحتی منکر تعطیلی کشت بی ضابطه صیفی جات، 

آزادسازی حریم کال و سایر اقدام های مطلوب شد.
  حاشیه های پررنگ تر از متن

- این جلسه با حاشیه های زیادی همراه بود که اولین آن وقت اندک 55 دقیقه ای به 
دلیل رزرو سالن برای جلسه دیگری بود که باز هم زمان جلسه به بیش از یک ساعت 

و 55 دقیقه کشیده شد.
- در این جلسه یک بسته پیشــنهادی شامل »اجرای دقیق قانون مدیریت پسماند، 
پیگیری تأمین اعتبار 160 میلیارد تومانی مصوب سفر هیأت دولت، اهتمام شهرداری 
بر احداث سکوی تخلیه فاضلاب، تعیین تکلیف تصفیه خانه فاضلاب چرمشهر، احداث 
تصفیه خانه محلی فاضلاب بیمارســتانی و تأمین اعتبار پمپاژ فاضلاب تصفیه خانه 
اولنگ به دشت چناران« از سوی بادیانی عضو هیأت رئیسه شورای اسلامی شهرستان 

مشهد ارایه شد تا به عنوان مصوبه لحاظ گردد.
- به گفته وی، در حال حاضر روزانه 30 هزار تومان عوارض از هر تانکر فاضلاب اخذ 
و به حســاب مشترک شهرداری و شرکت آب و فاضلاب مشهد واریز می شود که اگر 
هر روز به طور متوســط 300 تانکر درنظر بگیریم، روزانــه 9 میلیون تومان، ماهانه 
270 میلیون تومان و ســالانه بیش از 3 میلیــارد و 240 میلیون تومان درآمد روانه 

این حساب می شود.
- در برابر بررسی این ادعا از سوی فرماندار مشهد، نمایندگان شرکت آب و فاضلاب 
منکر دریافت ریالی از این درآمد شــدند و شهرداری مشهد هم که غایب بزرگ این 

جلسه بود.  
 - مدیرعامل شــهرک های صنعتی خراســان رضوی در این جلســه از برگــزاری مناقصه 
راه اندازی تصفیه خانه چرمشهر با توجه به استانداردهای ویژه در هفته های آینده خبر داد و 
گفت: فاز دوم تصفیه خانه شهرک صنعتی توس هم با 3 درصد پیشرفت در حال اجراست.

- سخدری، معاون شرکت آب و فاضلاب مشهد هم با انتقاد از نامشخص بودن متولی 
فاضلاب تانکری گفت: این در حالی اســت که در هیچ جای کشــور متولی فاضلاب 

تانکری شرکت آب و فاضلاب نیست.
- جهانبخش، عضو شورای اسلامی شهرســتان مشهد هم وضعیت زیست محیطی 
کشــف رود و قصه پرغصه تخلیه فاضلاب را زیبنده مشهد ندانست و گفت: رفع این 

معضل از 12 سال پیش روی کاغذ مانده است.
- بخشــدار رضویه هم در این جلسه با انتقاد شدید از رویه اقداماتی که تاکنون برای 
نجات کشف رود و حفظ محیط زیســت بخش رضویه صورت گرفته است، گفت: با 
این جلسات هیچ پیشــرفتی برای رفع مشکل حاصل نخواهد شد، زیرا هنوز متولی 
اصلی این امر مشخص نیست و برگزاری جلسه بدون حضور شهرداری هرگز به نتیجه 

مطلوب منجر نخواهد شد.     

گزارش قدس در خصوص مافیای فاضلاب نتیجه داد

دستور ویژه فرماندار مشهد برای حل معضل کشف رود

با توجه به دسترسی 
اکثر مردم به تلفن 

همراه، در حال حاضر 
تنها از پنج درصد 

از دستگاه های تلفن 
عمومی و همگانی 
و البته آن هم در 

زندان ها و پادگان ها 
استفاده می شود

بــرش

رخ در رخ

خبر

آب و هوا
  خراسان رضوی امروز و فردا تحت 

تأثیر سامانه بارشی
قدس: بررسی آخرین نقشه ها و مدل های هواشناسی نشان 
می دهد طی امروز، جوی نسبتاً پایدار بر روی استان حاکم 
خواهد بود که این روند سبب افزایش نسبی دما و در برخی 
نقاط خصوصاً در نوار شرقی و در بخش هایی از نیمه جنوبی 
اســتان منجر به وزش باد نسبتاً شدید خواهد شد اما امروز 
بعدازظهر از ســمت غرب و شمال غرب، استان تحت تأثیر 
ســامانه بارشــی قرار خواهد گرفت که در روز جمعه برای 

بیشتر نقاط استان بارندگی پیش بینی می شود. 
بر این اساس برای امروز بیشتر نواحی استان آسمانی صاف 
تــا کمی ابری و در برخی نقاط بــا مه صبحگاهی در طول 
روز گاهــی با وزش باد در بعدازظهر بتدریج افزایش ابر و در 
نواحی غربی با احتمال بارش پراکنده پیش بینی شده است.

گفتنی اســت کمینه و بیشــینه دمای مشهد هم امروز به 
ترتیب به 3- و 9 درجه خواهد رسید.

یادداشت
  تأملی بر مظلومیت بودجه ای مشهد 

و سخنان یک نماینده مجلس
مهدی کاهانی مقدم: یکی از نمایندگان مردم مشهد در 
مجلس شورای اسلامی چند روز قبل طی گفت و گویی با 
خبرنگار ما چشمداشت مســؤولان مشهد به بودجه های 
ملی را ناشــی از ضعف مدیریتی آنان دانسته و تأکید کرد 
که چون این مسؤولان مدیریت صحیح ندارند، نمی توانند 
از ظرفیت بزرگ حضور میلیون ها زائر استفاده کنند و هر 
چقدر هم که بودجه از تهران برای این شهر آورده شود، به 
دلیل سوءمدیریت هدر می رود. همان طور که در دوره ها و 
سال های قبل بودجه های خوب اختصاص یافته به مشهد 
تلف شده و معلوم نیست کجا و چگونه خرج شده و آثارش 

چه بوده است.
این ســخنان شــاید برای اولین بار نباشد که از زبان یک 
مقام رسمی و نماینده مجلس عنوان شده، اما از آن حیث 
قابل تأمل است که در برگیرنده برخی واقعیات تلخ دومین 
کلانشهر و پایتخت معنوی کشور اسلامی است، واقعیاتی 
چون عقب ماندگی اسفبار در تمام زمینه های زیرساختی، 
فرهنگی، اقتصادی، رفاهی و اجتماعی که به تأیید و تأکید 
این نماینده محترم ناشی از سوءمدیریت مسؤولان در این 

خطه بوده است.
مشــهد مقدس به دلیل وجود بارگاه منور امام هشتم)ع(، 
همه ساله پذیرای جمعیت ده ها میلیونی زائران از اقصی 
نقاط کشــور بوده و به دلیل حضور مســتمر هزاران زائر  
خارجی در این شــهر، به عنوان ویترین عملکرد تصمیم 
ســازان و تصمیم گیرندگان در تمام ســطوح مدیریتی و 
حکومتی کشور، ایفای نقش می کند. این در حالی است که 
از گذشته تاکنون، نه تنها نگاه فراملی به این شهر نشده که 
هرگز در شأن جایگاه ملی هم به آن توجه نشده؛ البته به 
جز در سخنرانی های تبلیغاتی نمایندگان و رؤسای جمهور 
و شعارهای سیاست بازان و سیاستمردان که به طور قطع 

و یقین از این پس نیز چنین خواهد بود.
به عنوان مشــت نمونه خروار هم می تــوان به برنامه ها و 
شــعارهای محقق نشده مشهد 2017 اشاره کرد که هیچ 
کار در خور جایگاه »پایتخت فرهنگی جهان اسلام« انجام 
نشد؛ در حالی که تمام کشور چند سال فرصت داشت تا 
با آبرومندسازی مشــهد مقدس، حداقل در سطح جهان 
اسلام، آبرویی برای خود دست و پا کند، اما مشهد ماند و 

چند طرح و برنامه »دم دستی« و »دقیقه نودی«!
بخش دیگر ســخنان این نماینده محترم اما تأکیدش بر 
استفاده از گردش مالی 8 هزار میلیارد تومانی سوغات به 
جای بودجه ملی و برنامه ریزی برای جبران مافات و عقب 
ماندگی ها از جیب کسبه شهر است. اینکه رقم مورد اشاره 
با توجه به وضعیت اقتصادی مردم و کســادی بازار حتی 
هســته مرکزی مشهد تا چه حد به واقعیت نزدیک است، 
قدری بعید به نظر می رســد که منبع و مرجعی بدرستی 
بداند، ولی بر فرض صحت پاســخ به این پرســش را که 
سهم عوارض و مالیات از این رقم، آیا می تواند، پاسخگوی 
نیازهای کلانشــهر مشهد باشد با یک حساب سرانگشتی 
می دانیم که منفی اســت و خدا کند که این سخنان این 
نماینده محترم انداختن توپ به میدان مســؤولان محلی 
نباشد و این به عهده مدیران استان و شهر مشهد است که 

از حیثیت خویش دفاع کنند.
در عین حال آقای شــیران خراســانی اذعان داشته که 
نمایندگان در ســطح ملی پیگیر اختصــاص بودجه و به 
دنبال آن هســتند که در بودجه 96 ردیف قابل توجهی 
در موضوع زیارت به مشــهد مقدس اختصاص یابد. اتفاقاً 
ما هــم در این زمینه حرف داریــم؛ بودجه زیارت که در 
ادوار گذشته با پیشنهاد مدیران محلی و تلاش و پیگیری 
خســتگی ناپذیر آن ها و یکی دو نماینده مردم اســتان و 
مشــهد به تصویب مجلس رسیده بود به هزار و یک دلیل 
معلوم و مجهول که هم مدیــران و هم نمایندگان مردم 
ردپای تقصیرشــان در آن آشکار اســت، تکه پاره شد و 
پایتخت معنوی ایران، روی کاغذ ســهمی مساوی چند 
شهر شریک شده در این بودجه گرفت و در عمل نیز طی 
چند سال اخیر یا از این ردیف، اعتباری نگرفته و یا سهم 

بسیار ناچیزی عایدش شده است.
در همین ســال ها بارها از زبان برخی وزرا و مدیران کلان 
کشــور به طور غیررسمی شنیده ایم که نمایندگان مردم 
خراسان و مشهد قدرت یا تمایل به چانه زنی برای گرفتن 
حق و ســهم واقعی این خطه از اعتبــارات ملی را ندارند 
که مشــاهده تبعیض های بســیار در اختصــاص و ابلاغ 
بودجه های ملی به خراســان رضوی و مشــهد نسبت به 
شهرها و استان های دیگر، مؤید همین اظهارات غیررسمی 

است.
از ســوی دیگر بویژه طی یکی دو دوره گذشــته مجلس 
شورای اسلامی، بیشتر از آن که شاهد پیگیری، دوندگی 
و چانه زنی نمایندگان مردم مشهد برای رفع مشکلات و 
نیازهای موکلان و حوزه انتخابیه شــان باشیم، آنها را در 
حال پرداختن به مســایل کلان مملکتی، بویژه سیاسی و 
گاه حتی جناحی دیده ایم که امید اســت، نمایندگان این 
دوره مجلس در کنار مســؤولان مشــهد و مدیران استان 
برای یک بار هم که شده در خلوت خویش، عملکردشان 
را مــورد ارزیابی قرار داده و درصدد جبران کوتاهی و کم 
کاری احتمالی خــود برآیند؛ با این اعتقــاد که خادمی 
حضرت رضا)ع( بزرگ ترین افتخار ما و خدمت به زائران و 

مجاوران مصداق خدمت به آن حضرت است.

 در خبرها آمد که الیــت به طرقبه می رود! اهالی طرقبه 
که جای خــود، مردمی که برای تفریح هــم می روند، باید 

شهرداری را در تفریح خود شریک کنند! خدا بخیرکند.
915...3660

 دست تمامی آتش نشانان عزیز را می بوسم و برای عزیزان 
از دســت رفته در تهران علو درجــات را از خداوند متعال 

خواستارم و به خانواده های آنان تسلیت عرض می کنم.
915...7664

 بعد از هشــت ماه دعوت ســه دفعه مراجعه کردم برای 
گرفتن کارت ملی هوشــمند. دو دفعه سیستم قطع بود و 
دفعه ســوم اعلام شد که وقت تمام است. تا بحال 90 هزار 
تومان فقط کرایه رفت و برگشتم شــده برای خانواده پنج 

نفره ام.
937...1082

  نمایندگان مردم خراســان  درمجلس برای افزایش مبلغ 
عیدی امسال کارکنان و بازنشســتگان دولت پیگیری کنند. 
انتظار کارکنان وبازنشســتگان دولت برای خرید اقلام عید در 
مقابل دریافت حقوق های نجومی مدیران ازصندوق دولت است.
919...4590

 با اتصال بلوار ســجادیه به بلوار توس، دسترسی مردم به 
نقاط مختلف مشهد فراهم می شود.

937...5604
 ضمن تشــکر از اقدام های خوب برای درختکاری حاشیه 
کشــف رود باید درختکاری رود حد فاصل بلوار شاهنامه تا 
پرکندآبــاد و احداث جاده در دو طرف کشــف رود در این 

منطقه در اولویت اول باشد.
919...8757

جوابیه شرکت مخابرات
در پاســخ بــه مطلــب منــدرج در آن روزنامــه در تاریخ 
95/10/22 در ســتون »رخ در رخ« بــا عنوان »چرا شــبکه 
مخابرات همراه اول ســاعت 4 صبح پیامک تبلیغاتی...« به 

استحضار می رسانیم:
بنا بر پیگیری های صورت گرفته، اعتراض مشترک محترم 
جهت بررســی، در سیستم ثبت شده اســت. ضمن اینکه 
مشــترکین محترم می توانند با ارســال کد 1 به سرشماره 
8999 و یا شماره گیری #800* و یا تماس با سامانه 9990 
نسبت به غیرفعال سازی پیامک های تبلیغاتی و ارزش افزوده 
خط خود اقدام کنند. با تلفن 2021 آماده شنیدن نظرات و 

پیشنهادات شما عزیزان هستیم.
روابط عمومی مخابرات منطقه خراسان رضوی

مدیرکل مدیریت بحران استانداری:
  بحران آب و فرونشست زمین، 

زلزله های خاموش خراسان رضوی هستند
ایسنا: مدیرکل مدیریت بحران استانداری خراسان رضوی 
گفت: پدیده های خشکســالی، بحــران آب و اثرهای بعدی 
آن ها نظیر بیابان زایی و فرونشست، زلزله های خاموش استان 

هستند.
حجت علی شــایانفر، اظهار کرد: از میان حوادث و سوانح 
طبیعی که در کشوراتفاق می افتد، حدود 20 مورد آن در 
خراسان رضوی سابقه رخداد دارد که مهم ترین آن ها سیل، 
زلزله و خشکســالی است، بررسی ها نشان می دهد که در 
تاریخ گذشته استان تعداد 24 زلزله بالای 6 ریشتر اتفاق 
افتــاده و بزرگی برخی از زلزله ها تا 7/5 ریشــتر نیز بوده 

است.
وی با اشاره به اینکه دو سوم مساحت خراسان دارای ظرفیت 
متوسط تا بسیار زیاد وقوع سیل است، افزود: 350 رودخانه و 

مسیل مهم در استان وجود دارد.

مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری خراســان رضوی در 
خصوص حادثه پلاســکو، اظهار کرد: مسلم است که وقوع 
این حادثه ضمن اینکه تلنگری به همه مسؤولان و مردم بود 

درس های زیادی را نیز به ما آموخت.
شایانفر با بیان اینکه در مشهد ساختمان های بلندمرتبه تجاری 
و عمومــی زیادی وجود دارد، یادآور شــد: یکــی از مهم ترین 
ســاختمان ها، برج ســلمان با ارتفاع بیش از 80 متر است که 
پس از وقوع حادثه آتش ســوزی در این برج اقدامات خوبی در 
کلان شهر مشهد انجام شــد، طرح موضوع در جلسات شورای 
تأمین اســتان، شورای مدیریت بحران اســتان، شورای شهر، 
شــهرداری و شورای سازمان آتش نشانی صورت گرفت و منجر 
به گرفتن تصمیماتی شد که برخی از آن ها در حال اقدام است.

وی درخصــوص تصمیــم و اقدام های انجام شــده، عنوان 
کرد: در برنامه ســال جاری ســازمان آتش نشانی خرید دو 
نردبان 70 متری، نصب 200 شــیر آتش نشــانی در سطح 
شــهر با همکاری آبفای مشهد و ارتقای تجهیزات ارتباطی 

آتش نشانی گنجانده شده است.
وی با اشاره به تهیه دستورعمل واکنش در شرایط اضطراری 
و مدیریت بحران ساختمان های بلندمرتبه و ویژه، خاطرنشان 
کرد: برای 160 پروژه در دست اجرا مربوط به ساختمان های 
با بیش از 10 ســقف و 5 هزار مترمربع زیربنا چک لیست 

شناسنامه ایمنی در دست تهیه است.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری خراسان رضوی، افزود: در 
وقوع آتش سوزی ها، آتش نشانان وقت زیادی برای اطفا ندارند 
و تجربه حوادث تلخ برج سلمان و پلاسکو نشان داد که تجمع 
جمعیت در مســیر خودروهای عملیاتی سبب ایجاد وقفه در 
فرآیند مقابله شده و می تواند عواقب مصیبت باری داشته باشد.

مخاطبان عزیز خرسندیم که ارتباط دوسویه با این 
رسانه در ارسال سوژه از سوی شما خوانندگان 
گرامی، با راه اندازی این ستون به ثمر نشست، 

بنابراین امیدواریم مسؤولان دستگاه های اجرایی با 
پاسخ خود، ما را در این مسیر همراهی کنند. شما 

می توانید از طریق سامانه پیامکی 300072305 با ما 
در تماس باشید.

4
پنجشنبه  7 بهمن  1395 

 27 ربیع الثانی 1438 26 ژانویه 2017  
سال سی ام  
شماره 8321  ویژه نامه 2714 

k h o r a s a n e m r o o z @ y a h o o . c o m
 شماره پیامک: 300072305  |  ارتباط تلگرامی: 09038343801

@quds95 :کانال تلگرام

ساری - حســین احمدی: به دنبال نامه 
رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی مازندران به 
استاندار مازندران مبنی بر پذیرش نشدن بیمه 
شــدگان تأمین اجتماعی در بیمارستان های 
دولتی 6 شــهر مازندران از ششم بهمن ماه، 
کمیسیون امنیت استان تشکیل شد و طرفین 
برای خروج از این بن بست پیشنهادهای خود 
را ارایــه دادند و موضوع به صورت موقت حل 

شد.
مدیــر درمان تأمیــن اجتماعی مازنــدران در 

گفت و گو با خبرنگار قدس از حل مشــکل پیش 
آمده، ســخن گفت و خاطرنشان کرد: در جلسه 
کمیسیون امنیت استان که به ریاست مدیرکل 
انتظامی امنیتی استانداری مازندران برگزار شد، 
مقرر گردید ارایه خدمات درمانی به مردم طبق 

روال گذشته، صورت گیرد.
دکترمحمد خورشیدی افزود: همچنین تصمیم 
بر این شــد تا با رایزنی با سازمان مرکزی تأمین 
اجتماعی، بخشــی از مطالبات دانشــگاه علوم 

پزشکی مازندران زودتر پرداخت شود.

رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی مازندران نیز در 
گفت و گــو با خبرنگار قــدس از ارایه خدمات به 
بیمه شــدگان تأمین اجتماعی تا اطلاع ثانوی 
خبر داد و گفت: در این جلسه مقرر شد، تأمین 
اجتماعــی طــی دو هفته آینــده 25 درصد از 

بدهی های خود به دانشگاه را بپردازد.
دکتر قاســم جان بابایی اضافه کرد: این دانشگاه 
به تعهدات خــود در قبال بیماران پایبند بوده و 
انتظار دارد، وعــده مدیران تأمین اجتماعی نیز 

محقق شود.

ارایه خدمات درمانی به بیمه شدگان 
تأمین اجتماعی ادامه دارد

پایان 
کارزار
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